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• Μπορεί κάποιος να μιλάει για τις αμαρτίες του και να είναι υπερήφανος κι άλλος 
να μιλάει για τις αρετές του και να είναι ταπεινός.
•  Να είμαστε ταπεινοί, αλλά να μην ταπεινολογούμε

Η ταπεινολογία είναι παγίδα του διαβόλου, που φέρνει την απελπισία και την 
αδράνεια, ενώ η αληθινή ταπείνωση φέρνει την ελπίδα και την εργασία των 
εντολών του Χριστού.

• Δε γίνεται κανείς χριστιανός με την τεμπελιά, χρειάζεται δουλειά, πολλή 
δουλειά.

• Το παν είναι να αγαπήσει ο άνθρωπος το Χριστό και όλα τα προβλήματα 
τακτοποιούνται.

• Καί τώρα το Άγιο Πνεύμα θέλει να μπεί στις ψυχές μας, όπως και τότε, αλλά  
σέβεται την ελευθερία μας, δε θέλει να την παραβιάσει.

Περιμένει να του  ανοίξουμε μόνοι μας την πόρτα και τότε θα μπεί στην ψυχή μας 
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και θα την μεταμορφώσει.

Όταν έρθει και κατοικήσει σ᾿ όλο το χώρο της ψυχής μας ο Χριστός, τότε φεύγουν 
όλα τα προβλήματα, όλες οι πλάνες, όλες οι στενοχώριες.

Τότε φεύγει και η αμαρτία.
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